
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 27/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 564/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Παραχώρηση χρήσης δημοτικού χώρου 
στην Ένωση Τουριστικών Πρακτόρων & 
Ιδιοκτητών Τουριστικών Λεωφορείων 
Ν.Ημαθίας. 

 
Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12-12-2014 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 
6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 
12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Σ.Ασλάνογλου, 
17)Γ.Ορφανίδης, 18) Ευγενία Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 20)Α.Σιακαβάρας, 21)Θ.Τέτος, 22)Ι.Κυρατλίδης, 
23)Μ. Σουμελίδης, 24) Ν. Τσιαμήτρος, 25)Ζ.Πατσίκας, 26) Α. Καγκελίδης, 27)Γ.Γουλτίδης, 28)Ι.Παπαγιάννης, 
29)Σ.Ελευθεριάδου, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Α.Μαρκούλης, 34)Σ.Στουγιάννος 

Απόντες 
Χ.Κούτρας, Γ.Κάκαρης, Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Η.Τσιφλίδης, 
Γ.Μελιόπουλος.  

Παρόντες Πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Γ.Λιλιόπουλος, 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, 
Α.Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Ελευθεριάδου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 564/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Μωυσιάδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 566/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Σιακαβάρας 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 567/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Α.Σιακαβάρας, 
Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 568/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, 
Σ.Ελευθεριάδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 569/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 570/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Χειμώνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 571/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 572/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Στουγιάννος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 574/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης, Σ.Στουγιάννος 
12) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 575/2014 απόφαση αποχώρησε και προσήλθε ο κ.Α.Αποστολόπουλος 
13) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 3ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ.Ι.Παπαγιάννης  
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 578/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 579/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 580/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Ιακωβίδου, Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, 
Ν.Μωυσιάδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Κορωνάς και προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 584/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Θ.Αγγελίνας, Ν.Τσιαμήτρος και 
προσήλθε ο κ.Θ.Κορωνάς. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 586/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 589/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 599/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 606/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε η κ.Σ.Ελευθεριάδου 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 607/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Γουλτίδης 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη, ο οποίος 
εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Πρόεδρε, η ένωση τουριστικών πρακτόρων ζητά την παραχώρηση χώρου στη 
διασταύρωση των οδών Π.Τσαλδάρη και Μητροφάνους για τέσσερις ώρες, για διοργάνωση 
ζωντανής μουσικής βραδιάς. Μέρος των εσόδων θα διατεθούν για φιλανθρωπικό σκοπό.  

Εγώ απλά να κάνω την παρατήρηση ότι οι ώρες θα πρέπει να είναι ανάλογες με την ώρα 
κοινής ησυχίας, δεν μπορούμε εμείς αν η ώρα κοινής ησυχίας είναι η δωδεκάτη να πούμε ότι 
μέχρι τη 1:00 μπορείτε να συνεχίσετε. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του Δημάρχου για συζήτηση του θέματος αυτού 
ως εκτάκτου; 

Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Ι.Παπαγιάννης 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Θ.Κορωνάς, Μ.Σουμελίδης, Γ.Σοφιανίδης 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει 

για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως 
κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-12-2014 
εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Η Ένωση Τουριστικών Πρακτόρων & Ιδιοκτητών Τουριστικών Λεωφορείων Ν. Ημαθίας 
(Μη Κερδοσκοπική Εταιρία) σε συνεργασία με το χώρο εστίασης «ΚΙΒΩΤΟ» που βρίσκεται επί 
των οδών Π. Τσαλδάρη, Ανώνυμου γωνία & Μητροφάνους (με την υπ΄αριθ. πρωτ.61992/9-12-
2014 αίτηση) ζητά την παραχώρηση χώρου έξω από το παραπάνω μαγαζί την Δευτέρα 
22/12/2014 και ώρες από 21:00 έως 01:00 για την διοργάνωση ζωντανής μουσικής βραδιάς μέρος 
των εσόδων θα διατεθούν για φιλανθρωπικό σκοπό. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις των παρ. 1 και 2 του άρθ. 185 του Ν.3463/2006 (ΦΕΚ Α’ 
114/08-06-2006) προβλέπεται ότι:  

«1. Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου επιτρέπεται να παραχωρείται 
δωρεάν η χρήση δημοτικών ή κοινοτικών ακινήτων στο Δημόσιο ή σε νομικά πρόσωπα δημοσίου 
δικαίου, για την αντιμετώπιση έκτακτης και επείγουσας ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με 
όμοια απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την είχαν υπαγορεύσει έχουν εκλείψει. 

2. Ομοίως με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου, επιτρέπεται να 
παραχωρείται δωρεάν η χρήση ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά 
και μόνο δραστηριότητα, η οποία είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
Να αποφασίσει για την παραχώρηση ή μη χώρου επί των οδών Π. Τσαλδάρη, Ανώνυμου 

γωνία & Μητροφάνους Δευτέρα 22/12/2014 και ώρες από 21:00 έως 1:00   για τον παραπάνω 
σκοπό. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Οι αιτούντες θέλουν να έχουν μουσική, είναι φιλανθρωπικός ο σκοπός, ζητούν 

να έχουν μουσική και ασφαλώς ακούσατε τον Δήμαρχο να λέει μέχρι τις ώρες κοινής ησυχίας, να 
μην παραβιάζεται αυτό το ωράριο.  

Μπέκης: Εγώ ήθελα να συμφωνήσω με αυτό που είπε ο κ. Δήμαρχος και να πω ότι δεν 
είναι αρμόδιο το Δ. Σ. να δώσει άδεια παραβίασης του χρόνου κοινής ησυχίας. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε εγώ να πω το εξής: Έρχεται ένας φιλανθρωπικός σύλλογος και 
αύριο θα έρθει και άλλος φιλανθρωπικός, δηλ. υπάρχει μια περίπτωση παραβίασης των νόμων και 
των κανόνων που διέπουν τη λειτουργία και των καταστημάτων ακόμη. Δηλαδή θα μπορεί με 
αυτή τη λογική κάθε κατάστημα και κάθε φορέας να έρχεται και να ζητάει άδεια να παραχωρείται 
και να γίνεται κάθε μέρα ένα πανηγύρι σε όλη τη Βέροια.  

Εντάξει, σε πρώτη φάση να δείξουμε μια ανοχή αλλά γενικώς θα πρέπει να δείξουμε προς 
τους δημότες ότι υπάρχει δημοτική αρχή, ότι υπάρχει το πλαίσιο λειτουργίας και των 
καταστημάτων, δεν μπορεί να έρχεται ένας φιλανθρωπικός σύλλογος και να πάει να κάνει αύριο 
στο συγκεκριμένο μαγαζί μεθαύριο στο άλλο, σε είκοσι μαγαζιά να κάνει εκδηλώσεις και στο 
τέλος να παραβιάζονται και οι κανόνες λειτουργίας και των καταστημάτων αλλά και τα ωράρια 
και τα πάντα. Νομίζω ότι θα πρέπει ο Δήμος καταρχάς να μην υποδέχεται τέτοιες αιτήσεις. 



Πρόεδρος: κ.Μαρκούλη τις επιφυλάξεις τις έχουμε όλοι μας, αλλά δεν μπορεί και μην 
υποδέχεται και τις αιτήσεις. 

Παπαγιάννης: Δεν ήθελα να κουράσω το σώμα, απλώς αν δούμε την αίτηση που έχει 
υποβάλει το σωματείο, ζητά και την άδεια ζωντανής μουσικής, υπάρχει πρόβλημα νομικό και 
εισηγούμαι να μην ψηφίσουμε για την άδεια, υπάρχει πρόβλημα. 

Πρόεδρος: Για τις ώρες κοινής ησυχίας μιλάμε; 
Παπαγιάννης: Η εισήγηση δεν μιλάει για ζωντανή μουσική, η αίτηση μιλάει και για 

ζωντανή μουσική, υπάρχει θέμα. 
Καγκελίδης: Εδώ δεν βλέπω να ζητάει χώρο, εδώ λέει για ένα κατάστημα «Κιβωτός» που 

βρίσκεται επί των οδών τάδε, δεν ζητάει ούτε οδό, ούτε έξω, ζητάει μέσα… 
Πρόεδρος: Το λέει παρακάτω έξω, επί των οδών Τσαλδάρη,  στο τέλος της πρώτης 

σελίδας. 
Καγκελίδης: Την αίτηση κοιτάω, δεν κοιτάω το εισηγητικό 
Πρόεδρος: Και στην αίτηση το ίδιο λέει, έξω από την «Κιβωτό» 
Καγκελίδης: Αν είμαστε νόμιμοι ή όχι είναι επί του αιτήματος όχι επί της απόφασης, εγώ 

δεν καταλαβαίνω αν είναι έξω.  
Το θέμα δεν άπτεται σε εμάς, γιατί ζητά άδεια ζωντανής μουσικής βραδιάς, ποιος είπε ότι 

εμείς μπορούμε να δίνουμε άδειες μουσικής, πρέπει να πάει στην υπηρεσία πρέπει να έχει τα 
απαραίτητα δικαιολογητικά, από εκεί και πέρα εμείς να περιορίσουμε την απόφαση μας μόνο στο 
θέμα αν παραχωρούμε έξω το χώρο, το ωράριο, να μην πούμε για μουσική, γιατί αν πάει η 
αστυνομία θα πει έχω άδεια δεν μπορούμε να δίνουμε άδειες … οι άδειες για μουσική είναι 
συγκεκριμένες οι ώρες, οι υπηρεσίες τις γνωρίζουν. 

Δήμαρχος: Μισό λεπτάκι Πρόεδρε, απλά θέλω να πω στον Α.Καγκελίδη προφανώς έχομε 
δώσει άδειες για μουσικές συναυλίες στην πλατεία Δημαρχείου σαφώς και έχουμε δώσει, για την 
ώρα μίλησα οι ώρες κοινής ησυχίας, δεν έχουμε δώσει άδειες για ζωντανή μουσική σαφώς και 
έχουμε δώσει, αρκετές φορές ως τώρα. …. Αυτό το είπαμε εξ αρχής. 

Αποστολόπουλος: Να τοποθετηθώ και εγώ, επειδή είναι φιλανθρωπικός ο σκοπός, είναι 
κοινωφελής ο σκοπός, νομίζω ότι πρέπει να παραχωρήσουμε με τις επισημάνσεις που έκανε ο 
κ.Μπέκης και ο Δήμαρχος, ότι δεν πρέπει να υπάρχει η διατάραξη της εύρυθμης λειτουργίας της 
πόλης και της κοινής ησυχίας και αυτό το ζήτημα θα πρέπει να το δούμε συνολικά πλέον σαν Δ.Σ. 
και το πώς θα είναι η διαδικασία έγκρισης για να είμαστε σύννομοι και σύμφωνοι με τη 
νομοθεσία και πως θα έρχονται οι αιτήσεις και καλό είναι να έχουν και κάποιο καταστατικό όλοι 
αυτοί οι σύλλογοι, όλα αυτά τα σωματεία που έρχονται, να δούμε αν είναι κοινωφελείς ο σκοπός 
τους, αν είμαστε σύννομοι με τη νομοθεσία και θα πρέπει να καθορίσουμε και το πλαίσιο 
λειτουργίας και χορήγησης αυτών των αδειών.  

Αυτό έχει δεσμευτεί και το προεδρείο και με τον Πρόεδρο έχει γίνει πάρα πολλές φορές 
εισηγήσεις από πλευράς του Προέδρου ότι θα έρθει ειδικό θέμα για να καθοριστούν οι 
προϋποθέσεις και οι όροι που θα χορηγούνται αυτές οι άδειες. 

Πρόεδρος: Πριν ψηφίσουμε, κλείνοντας το θέμα θέλω να σας ενημερώσω κ.Μαρκούλη ότι 
το θέμα πραγματικά χρειάζεται επαναπροσδιορισμό. Χρειάζεται επαναπροσδιορισμό, θα έρθει 
εισήγηση και αν χρειαστεί να πάει και στην Ε.Π.Ζ. ασφαλώς και θα πάει, αλλά μέχρι τώρα, είχαμε 
συνηθίσει, βρήκαμε έναν πρακτικό τρόπο να παραχωρούμε την αίθουσα, την πλατεία κλπ., το 
προεδρείο όταν δεν υπήρχε η δυνατότητα να προϋπάρξει Δ. Σ. για να πάρει απόφαση το 
προεδρείο με κοινή απόφαση εφόσον υπήρχε ομοφωνία παραχωρούνταν αλλά και αυτό ακόμα δεν 
το κρίνω σαν σωστό εφόσον δεν έχουν προσδιοριστεί οι όροι παραχώρησης με ακρίβεια. Γι’ αυτό 
λοιπόν και λέμε ότι θα έρθει μια εισήγηση, περιμένουμε και τον κ. Σοφιανίδη να μας φέρει για 
ποιους χώρους μπορούμε να διαθέσουμε έτσι ώστε να έρθει μια εισήγηση εδώ και πολύ σωστά 
είπατε αν χρειαστεί να εξεταστεί από την Ε.Π.Ζ., να εξεταστεί και από εκεί και ασφαλώς να έρθει 
η εισήγηση εδώ που θα κουβεντιάσουμε.  

Με αυτούς όλους τους προβληματισμούς που αναφέρθηκαν. Κλείνουμε λοιπόν επί αυτού 
του θέματος. Επί της ουσίας παρακαλώ, αν συμφωνούμε. Χωρίς να παραβιαστούν οι ώρες κοινής 
ησυχίας, αυτό θα γραφτεί στην απόφαση. 

Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου; 



Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Ι.Παπαγιάννης 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Θ.Κορωνάς, Μ.Σουμελίδης, Γ.Σοφιανίδης 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 10-12-2014 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 61992/9-12-2014 αίτηση της Ένωσης Τουριστικών Πρακτόρων & 
Ιδιοκτητών Τουριστικών Λεωφορείων Ν.Ημαθίας. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), καθώς και 
του άρθρου 185 (παρ. 1 & 2) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 

  
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 

γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
Β) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης δημοτικού χώρου στη διασταύρωση των 

οδών Π.Τσαλδάρη, Μητροφάνους και Ανωνύμου στην Ένωση Τουριστικών Πρακτόρων & 
Ιδιοκτητών Τουριστικών Λεωφορείων Ν.Ημαθίας, στις 22/12/2014 από 21:00-23:00, για την 
πραγματοποίηση μουσικής βραδιάς φιλανθρωπικού χαρακτήρα. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  564 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-12-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

  ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
  
  
  
  
  
  
  

 
 
 


